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CONSELL DE BARRI DE CAN PEGUERA  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA 

Data: 13 de juny 2024 Hora: 18:00 

Lloc: Casal de Barri La Cosa Nostra 

 

Persones assistents 

Composició de la taula: 

 

Presidència:  Dídac Ramírez  

Vicepresidència: Josep Ortiz  

Secretari: Manel Pérez 

Altres: Conseller Tècnic: David Martínez 

 Gerent: Gabriel Duarte  

 

Assistents al consell: 

 

Representants d’Entitats/Associacions: 

 Ana M.ª Cairols (Penya Blaugrana Can Peguera) 

Josep Maria Clariana (Associació veïns Can Peguera) 

... 

Consellers/eres o altres representants polítics:  

Lorena Checa (Junts) 

Alexandra López (Barcelona en comú) 

M.ª Neus Ros (Partit Popular) 

Tècnics o tècniques  municipals: Marta González 

Veïnes i veïns assistents:  42 

 

 

Ordre del dia 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment 
2. Pla de Futur: prova pilot 
3. Estat del PAM 
4. Torn obert de paraules 



 
 
Districte de Nou Barris 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
93.291.68.00  
www.bcn.cat/noubarris 
 

 

2 
 
 

 
 

Síntesi  
 

1. Les candidatures a Vicepresidència i Comissió de seguiment són aprovades per 

assentiment. 

 

2. Pla de futur: Hi ha convocada una reunió el proper 03 de Juliol on assistirà 

l’Arquitecta en cap de l’Ajuntament, Urbanisme i l’Institut Municipal de l’Habitatge. 

l’Arquitecta en cap està revisant el pla de futur amb mirada urbanística, una de les 

seves funcions és revisar grans transformacions com la del Pla de futur de Can 

Peguera. 

El pla de futur no s’ha presentat al barri, s’ha de fer, però cal acabar de tancar 

coses abans. 

Pel que fa a l’habitatge i un cop aprovats pressupostos municipals, segueix la 

licitació de les obres del pilot, es preveu que surti abans de finalitzar l’estiu, i si 

tot va bé podrien començar al desembre 2024 o gener 2025. 

El pla de futur té tres potes: la d’habitatge, la d’espai públic, que és una 

actuació/inversió vinculada a l’habitatge i la del balcó d’equipaments –en 

aquest mandat estan previstes la fase II i III-. 

 

En el torn de preguntes els veïns i veïnes al·leguen manca de comunicació per 

part de l’Ajuntament. També comenten que el pla de futur no parla només 

d’habitatges que és on ara es centra l’atenció, i demanen  la creació d’una 

comissió de seguiment amb presència de tots els agents implicats.  

 

Des de la Vicepresidència es recorda que la iniciativa pública presentada 

respecte del Pla de Futur de Can Peguera compta amb més de 920 signatures, i 

que va ser avalada per tots els partits. 

Es demana millorar la comunicació amb Urbanisme i amb IMHAB, Inst. Mpal. de 

l’habitatge, ja que no els responen als seus escrits ni trucades. 

 

3. Estat del PAM:  

 

Des de la taula, s’informa que el Pla d’Acció Municipal (P.A.M.) està vinculat al 

pla d’inversions (PIM) i al pressupost de la ciutat. En aquesta legislatura s’ha 
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vist afectat per la moció de confiança al govern municipal, en no haver-se 

aprovat provisionalment el PAM va decaure tot el procés participatiu, quedant 

actualment la proposta inicial de PAM feta pel govern com un ‘full de ruta’ per 

al govern. Aquesta proposta està publicada  a la Gaseta Municipal i defineix les 

prioritats i els compromisos del govern: fase II i III del balcó d’equipaments, 

l’Av. Meridiana, Pla de Barris , climatització a les escoles. 

 

Pep Ortíz indica que el PAM no era únicament un tema de consells de barri ni 

de plenari sinó que tenia un sentit de participació molt ampli i que tenia uns 

espais de seguiment específics que no s’han de perdre per poder garantir la 

participació. 

 

Es respon que es preveu convocar una comissió de seguiment d’aquest full de 

ruta. 

Una veïna manifesta que no està relacionat l’aprovació del PAM-PAD amb 

realitzar un procés participatiu diu que ja ha passat altres vegades i s’han trobat 

fórmules per donar espai a la participació.  

 

Preguntes  i torn obert de paraules  

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents 

queixes o peticions, que es remetran als departaments municipals corresponents: 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Amb l’antic contracte de neteja es va 

acordar no fer la recollida selectiva per la 

nit (degut al soroll), però amb el nou 

contracte no es respecten aquests acords. 

A més, els camions de neteja baldejen 

quan ha plogut i això és innecessari 

 

La neteja és un servei complex que afecta 

a tota la ciutat, els serveis es planifiquen 

amb mirada de ciutat i els ajustos són 

complicats, per l’altra part el problema 

del soroll no és només a Can Peguera. Tot 

i així es traslladaran aquestes 

problemàtiques a  Neteja perquè 

s’estudiïn. 
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Es comprovarà que ha passat. El Conseller 

Dídac Ramírez es compromet a fer 

seguiment personal en la propera ocasió. 

Es demanen solucions per l’aparcament al 

barri. L’Àrea verda no es comprova, 

aparca gent de fora del barri i això treu 

moltes places d’aparcament. 

S’analitzarà l’impacte de l’Àrea verda al 

barri i es comprovarà si es realitzen 

correctament els controls. 

Cal treure els parterres del c/. Darnius ja 

que alguns veïns el fan servir de pipican i 

genera molèsties de pudors i mosques. 

Sobretot C/. Darnius – c/. Ribelles. Es 

demana mantenir l’arbrat, però substituir 

els parterres per rajoles 

 

 

Anteriorment hi havia resistència per part 

d’Espais verds a revertir els parterres, 

però es comprovarà novament si es pot 

fer alguna cosa. 

Molts caps de setmana, de matinada, hi 

ha botellón a les escales/ascensor del c/. 

Vila-seca – c/.Beret 

 

Es comprovarà la problemàtica 

 

Es demana que es garanteixi l’accés als 

habitatges, ara dificultat per l’aparcament 

de vehicles, sovint hi ha cotxes que tot i 

ser àrea verda no es mouen 

 

Es comprovarà si s’estan fent els controls 

correctament 

Al casal no hi ha ombres per als 80 nens 

inscrits. S’hauria de fer alguna cosa, però 

no com les darreres obres (a l’ascensor es 

formen bassals quan plou, etc.). Un veí 

apunta que és perquè no té evacuació 

d’aigües. 

Es pren nota de la problemàtica de 

l’ascensor. Quant a les ombres, és cert 

que falten a tota la ciutat. S’està 

començant a treballar a nivell de ciutat 

(propostes industrualitzables i 

sostenibles) amb un parell d’espais 

prioritzats a cada districte, a Nou Barris 

són Virrei Amat i Parc de l’Aquüeducte   

La enganxada de cartells del consell 

de barri, no s’ha fet correctament. 
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Des del mirador del Parc de Turo que 

dona a Can Peguera sovint hi ha 

llançament de pedres per part de grups 

que fan estada 

Es passa informació als cossos de 

seguretat 

Al barri hi ha 50 cases buides que haurien 

d’adjudicar-se 

Segons l’IMHAB són 19 cases buides i, per 

diferents casuístiques.  

A la masia del can Carreras hi haurà la llar 

d’infants prevista? Podem saber per 

quan ? 

Està previst a Can Carreras una escola 

bressol i un EAIA (equips d’atenció a la 

infància i adolescència).Primer s’ha de fer 

un canvi de planejament  que. s’aprovarà 

en molt breu termini (un mes aprox.), a 

partir d’aquí els diners estan reservats i el 

projecte redactat. 

A Pg. D’Urrutia els cotxes van molt ràpid. 

Fa poc va haver un atropellament 

Ja s’està treballant per la taula de 

mobilitat de districte  

S’ha fet un tros de vorera nova que està a 

Cabanelles / Bellcaire, però el mur de 

contenció de la finca corresponent no 

està fet i es desprèn.  

 

S’ha de parlar amb els titulars de la finca. 

Ja s’està treballant. 

Al C/. Darnius no paren de celebrar-se 

aniversaris que generen molèsties.  

 

Es comprovarà i es derivarà a G.U. 

L’habitatge de la prova pilot. Només l’han 

vist les 8 famílies afectades. Es demana 

que la resta del veïnat el pugui veure 

Es parlarà amb l’IMHAB.  

  

  

 


